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W odpowiedzi na Pani wniosek, znak KRM.0003.96.2024, zgłoszony dnia 12 września 2024 r. 

podczas VII sesji Rady Miejskiej dotyczący zmiany uchwały w sprawie przewożenia elektrycznych 

wózków inwalidzkich uprzejmie informuję, jak niżej. 

Zarząd Dróg i Komunikacji w Tarnowie pełniąc zadania organizatora publicznego transportu 

zbiorowego wystąpił do MPK Sp. z o.o. w Tarnowie będącego operatorem wszystkich linii tarnowskiej 

komunikacji miejskiej z prośbą o przeanalizowanie tematu i przygotowanie ewentualnych uwag 

i wniosków, które powinny znaleźć się w treści uchwały umożliwiającej przewóz w autobusach 

komunikacji miejskiej elektrycznych wózków inwalidzkich. Przekazane uwagi i wnioski powinny 

uwzględniać specyfikę taboru autobusowego znajdującego się w inwentarzu MPK Sp. z o.o.  

Po przeanalizowaniu otrzymanych uwag i wniosków złożonych przez operatora zostanie 

przygotowany projekt uchwały zmieniającej aktualnie obowiązującą uchwałę w sprawie określenia 

przepisów porządkowych w odniesieniu do gminnego regularnego przewozu osób.  

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Otrzymują; 
1 x Adresat,  
1 X Kancelaria Rady Miejskiej, 
1 x Wydział Organizacyjny UMT, 
1 x a/a 

Pani Grażyna Barwacz 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
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